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Vážený pane zastupiteli, 

 

dovolte mi vyjádřit se k Vašim otázkám, předneseným na prosincovém jednání ZMČ: 
 

a) V případě, že projekt se nenachází na pozemcích svěřených městské části Praha 5, je podmínkou 

proveditelnosti souhlas hl. města Prahy s umístněním záměru (v takovém případě však nelze ze 

strany MČ Praha 5 garantovat realizovatelnost návrhu).  

 

b) Projekt Singletracku počítá se sítí nenápadných přírodních stezek, které jsou určeny k učení jízdní 

techniky jak dětí, tak i zkušenějších cyklistů. Hlavní roli má hrát především aktivní trávení 

rodinného času dětí a rodičů v přírodě na čerstvém vzduchu. Tudíž si nemyslím, že by byl projekt 

určen pro úzkou skupinu lidí. 

 

c) Dle zamítnutého projektu, který podal Český svaz cyklistiky, měl být areál bývalého autocampu 

Praha Motol využit na tréninkový a závodní crosscountry okruh, jedná se tudíž o úplně jiný záměr 

(viz. bod b.). Projekt Singletrack splnil všechny podmínky dle pravidel Participativního rozpočtu na 

rok 2020. 

 

Přehled přijatých a realizovaných projektů participativního rozpočtu: 

 

2017: 6 přijatých / 4 dokončeny 

2018: 7 přijatých / 2 dokončeny 

2019: 10 přijatých / 1 dokončený 

 
 
 
 
 
 
 



 
      
      

 

  

 

 

 

Svou gesci jsem převzal v březnu 2020 a Participativní rozpočet pro mě byl jednou 

z nejdůležitějších oblastí. Bohužel velmi brzo přišla koronavirová krize a došlo k významnému 

zpomalení běžných činností i možností realizace ze strany dodavatelů, např. z důvodu nedostatku 

zaměstnanců. K tomu samozřejmě je potřeba vzít v úvahu vlekoucí se jednání s památkáři nebo 

vlastníky pozemků. 

 

Zde jsou nejčastější důvody zdržení:  

 zaslána výzva k podání nabídek zpracování PD – bez reakce, zaslána nová výzva 

 jednání s PVK o instalaci typizovaného pítka a následném převzetí do správy 

 získání souhlasu vlastníka – MHMP 

 výpůjčka pozemku, zhotovení dokumentace 

 komunikace s MHMP o parametrech 

 získání stanoviska památkářů 

 

 

 

S pozdravem, 

  

 

 

 

 

Ing. Lubomír Brož 

Místostarosta MČ Praha 5 


